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Emmy som fotomodel 

 
 

I forbindelse med en rund fødselsdag og 
udarbejdelse af en brochure for min virk-
somhed havde jeg kontakt til den kendte 
portrætfotograf Suste Bonnén, fordi jeg 
gerne ville have et professionelt billede af 
mig selv. I samtalens løb spurgte jeg, hvad 
hun ville sige til at der skulle indgå en 
hund i billedet. Det synes hun var en rigtig 
god idé, for at adskille billedet fra de sæd-
vanlige ”mand i jakke og slips”-
fotografier. 
 

Som sagt så gjort. Emmy og jeg troppede 
op hos Suste på det aftalte tidspunkt, og 
typisk nok var det Emmy al interesse sam-
lede sig om. Hun blev modtaget med 
vandskål og godbidder, og fik lov til at 
undersøge hele atelieret/lejligheden inden 
vi kom til fotograferingen. 
 

Resultatet ses ovenfor og er IKKE arran-
geret. Emmy lagde sig bare på bænken, og 
jeg fik besked på at rette ind efter hvordan 
hun havde placeret sig … Til gengæld har 
fotografiet været et fantastisk blikfang, og 
alle taler om den dejlige hund på billedet! 

Paul


